
Anteckningar från klubbträff 24 april 2010 

 

Närvarande klubbar:  Alingsås  

   Borås  

   Falköping 

   Lidköping 

   Ruter 

   Skara 

   Skövde 

   Stenstorp    

   Vårgårda 

 

Information 

 

Representanter från flera klubbar vittnade om att de inte upplevda att de själva eller klubbens 

medlemmar var informerade om distriktets verksamhet. Följande bör åtgärdas: 

 

- Mer information om distriktets verksamhet bör finnas på distriktets hemsida. 

- Adresslistor med klubbarnas kontaktpersoner måste oftare kontrolleras så att uppgifterna är 

aktuella. 

 

DM-tävlingar 

 

Många mindre rutinerade spelare upplever inte att tävlingarna är för dem utan bara för de "duktiga 

spelarna". Detta problem måste hanteras om fler skall vara intresserade av tävlingarna. Bland de 

idéer som framfördes fanns. 

 

- Tävlingarna kan likt DM Damer arrangeras under trevliga sociala former (tävlingen avslutas med 

gemensam måltid) och med såväl vanlig som handikappberäkning. Mötet var överens om att det 

vore lämpligt att pröva ett sådant upplägg för DM veteraner nästa år. 

 

- Kval kan anordnas inför finalerna. Kvalen kan spelas med färre brickor (t ex 24 brickor) och under 

mer sociala än tävlingsmässiga former. 

 

- Ett DM för mindre rutinerade spelare bör arrangeras. 

 

Västgötarallyt 

 

I rallyt ingår helgtävlingar som arrangeras av olika klubbar i distriktet. Rallyt är sedan en 

sammanlagd tävling där resultaten från de olika tävlingarna sammanställs. Bland de synpunkter som 

kom fram när det gäller rallytävlingarna kan följande mötas. 

 

- Det påtalades att DM-tävlingar och rallytävlingar idag vänder sig i huvudsak till samma kategori 

spelare. För dessa blir det för många tävlingar samtidigt som det finns många spelare som inte 

deltar i några helgtävlingar. 

 

- Några av rallytävlingarna skulle kunna arrangeras under andra former än idag. Som exempel kan 

nämnas att Stenstorp är intresserade av att arrangera sin tävling som handikapptävling. En annan idé 

var att ha en rallytävling som var en "faddertävling" där paren bestod av en rutinerad spelare som 

kombinerades samman med en mindre rutinerad spelare. Styrelsen bör undersöka om det finns 

intresse hos klubbarna för att arrangera tävlingar under alternativa former. 

 



Andra tävlingar 

 

Ett förslag framfördes att man under en vecka kunde spela en simultantävling där alla distriktets 

klubbar kunde vara med, ungefär som Nybörjarträffen, vilken spelas under en tvåveckorsperiod.  

 

Utbildningar 

 

- Förslag framfördes om att distriktet kan anordna kurser/konferenser för klubbfunktionärer inte 

enbart om regelfrågor utan även om hur man bedriver kursverksamhet och andra allmänna 

klubbfrågor. Hallands bridgeförbund lyftes fram som ett exempel på ett distrikt där detta gjordes. 

 

- Det fanns ett intresse för utbildning i Spader (hemsidan). 

 

Rekrytering 

 

Diskussion fördes om hur man kan integerera t ex pensionärsbridge i klubbens verksamhet. Skövde 

BA, som lyckats väl med detta berättade om hur de gjort. Vikten av en bra lokal betonades. Ett 

annat tips var att utnyttja mästarpoängs- och handikappsystemet för att locka spelare då det 

möjliggör att spelare kan tävla mot varandra, månad för månad. 

 

 


